
ــودجه ۱۴۰۰ ــل ب ــردار اردبی شه
میلیـار تومـانی را تقـدیم شـورا

کرد
شهردای اردبیل لایحه بودجه 1401 مناطق و سازمان های وابسته

شهرداری را تقدیم شورا کرد.

محمود صفری در مراسم تقدیم لایحه بودجه گفت: بعد از چکش کاری
شورای شهر منتظر میزان تصویب نهایی آن خواهیم بود.

وی گفت:: در بودجه پیشنهادی سال آینده ۵۲۴ میلیارد تومان عوارض
پیش بینی شده است.

وی بودجه پیش بینی شده برای  حوزه عمرانیرا 853 میلیارد تومان
اعلام کرد و گفت: این میزان نسبت به بودجه سال گذشته 5 درصد

افزایش نشان می دهد.

وی در ادامه گفت: میزان بودجه مصارف شهری 547  میلیارد تومان می
باشد که نسبت به مدت مشابه سال گذشته با کاهش 5 درصدی روبرو است.

صفری با اشاره به پروژه های مشارکتی گفت: ۱۰۰۰ میلیارد تومان
پروژه مشارکتی در دست اقدام در شهر اردبیل وجود دارد که به صورت
راکد مانده که تلاش می شود این پروژه ها در سال آینده فعال بشوند

وی  گفت: شهرداری برای افزایش میزان  فضای سبز مصمم بوده و در
نظر دارد که سرانه فضای سبز را به ۸ متر مربع برساند.

وی اظهار کرد: از ۵۰۰ میلیارد تومان بدهی شهرداری نزدیک به یکسوم
آن پرداخت شده و بیشتر بدهیهای مربوط به بانک شهر و تامین
اجتماعی است که امیدواریم با همکاری مسؤولان ارشد استان بتوانیم

در پرداخت آنها نیز گامهای اساسی برداریم.

سید حامد عاملی استاندار اردبیل نیز در سخنای بر ضرورت طراحی و
ایجاد فضاهای گردشگری متناسب با شأن اردبیل تأکید کرد.

وی افزود: باید قبول کنیم از لحاظ شهری هنوز نتوانستهایم به
نیازهای عمومی مردم در حد حداقلها پاسخگو باشیم.

http://www.donyayeardabil.ir/news/7074/%d8%b4%d9%87%d8%b1%d8%af%d8%a7%d8%b1-%d8%a7%d8%b1%d8%af%d8%a8%db%8c%d9%84-%d8%a8%d9%88%d8%af%d8%ac%d9%87-1400-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d8%a7%d8%b1-%d8%aa%d9%88%d9%85%d8%a7%d9%86%db%8c-%d8%b1%d8%a7/
http://www.donyayeardabil.ir/news/7074/%d8%b4%d9%87%d8%b1%d8%af%d8%a7%d8%b1-%d8%a7%d8%b1%d8%af%d8%a8%db%8c%d9%84-%d8%a8%d9%88%d8%af%d8%ac%d9%87-1400-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d8%a7%d8%b1-%d8%aa%d9%88%d9%85%d8%a7%d9%86%db%8c-%d8%b1%d8%a7/
http://www.donyayeardabil.ir/news/7074/%d8%b4%d9%87%d8%b1%d8%af%d8%a7%d8%b1-%d8%a7%d8%b1%d8%af%d8%a8%db%8c%d9%84-%d8%a8%d9%88%d8%af%d8%ac%d9%87-1400-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d8%a7%d8%b1-%d8%aa%d9%88%d9%85%d8%a7%d9%86%db%8c-%d8%b1%d8%a7/


وی در ادامه گفت: در حوزه شهری و بحث بودجه، استانداری اردبیل با
تمام توان و ظرفیتها در کنار شهرداری و شورای شهر اردبیل بوده و

باید بهطور مشخص برنامهها و اهداف سال آینده روشن باشد.

استاندار اردبیل گفت: ساماندهی ورودیهای شهر اردبیل بهعنوان مرکز
استان و قطب گردشگری، تعیین تکلیف صنوف مزاحم و ایجاد شهرکهای
صنفی و ساماندهی ترافیک و حل این معضل در شهر با حذف برخی

تقاطعها و مسیرها اهمیت دارد.

وی افزود: اگر در بحث ایجاد درآمدهای پایدار فکری نشود، انجام
کارهای توسعهای و عمرانی در شهر با مشکل جدی مواجه خواهد شد.

عاملی گفت: همه بهدنبال فرصتی برای خدمت هستند و باید این فرصتها
را غنیمت شمرده و در کاهش مشکلات مردم بهصورت شبانهروزی تلاش کنیم.

جواد انصاری، رئیس شورای اسلامی شهر اردبیل نیز در سخنانی گفت::
بودجه پیشنهادی ۱۴۰۰ میلیارد تومانی برای سال آینده است که در

صورت تصویب شورا، رشد ۴۷ درصدی را شاهد خواهد بود.

وی افزود: درآمدهای بومی شامل عوارضهای عمومی و اختصاصی با رشد
۱۴ درصدی مبلغ ۵۲۴ میلیارد تومان پیشنهاد شده و در بخش واگذاری
مایملک و اجرای پروژههای مشارکتی با رشد ۱۰۵ درصدی، رقم پیشنهادی

۸۷۶ میلیارد تومان است.

رئیس شورای اسلامی شهر اردبیل بیان کرد: استقراض و گرفتن وام با
کاهش صد درصدی همراه بوده و برای سال آینده هیچگونه وام در نظر

گرفته نشده است.

 

 

 

 


